

الكويت في 29 يونيو 2015

السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-2-6120261

السادة / سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس : 971-4-332-8838 / 971-4-331-5148

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: توزيع اسهم المنحة عن السنة المالية 2014

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، وبعد الانتهاء من اجراءات الشهر بشأن قرار الجمعية العمومية غير عادية المنعقدة في تاريخ 27 مايو 2015 باقرار توزيعات اسهم المنحة بواقع 5% (5 اسهم لكل 100 سهم) يرجى التكرم بالعلم انه سوف يتم البدء بتوزيع اسهم المنحة للمساهمين المسجلين في سجلات الشركة تاريخ 30 يونيو 2015 ابتداءً من يوم الاثنين الموافق 6 يوليو 2015.

فعلى السادة المساهمين الكرام في سوق الكويت للأوراق المالية مراجعة السادة الشركة الكويتية للمقاصة والمساهمين في سوق دبي المالي مراجعة ادارة التقاص والتسوية.

وذلك للعلم واتخاذ اللازم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

فاس

طارق عبد العزيز سلطان العيسى

نائب رئيس مجلس الادارة والرئيس التنفيذي



Kuwait, June 29th 2015

**Dubai Financial Market
United Arab Emirates
Fax: 971-4-331-5148**

**Securities and Commodities Authority
United Arab Emirates
Fax: 971-2-627-4600**

Bonus Shares Distribution Date

Reference to the above mentioned subject and based on the resolution of the Extra Ordinary General Assembly meeting for Agility Public Warehousing Company KSCP held on 27th May 2015 to distribute 5% bonus shares (5 shares for every 100 shares).

Please be informed that the distribution of the above mentioned dividends will start on Monday, July 6th 2015, for the shareholders who are registered on the company's shareholders record on June 30th 2015.

Shareholders are kindly requested to contact Kuwait Clearing company if their shares are traded on Kuwait Stock Exchange or Depository Department if the shares are traded on Dubai Financial Market.

Best Regards,



**Tarek Abdulaziz Sultan Al Essa
Vice Chairman and CEO**

